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Beslutande Närvarande icke tjänstgörande 
ersättare 

Ulla Börjesson (S) ordf  
Tommy Larsson (S) Sandra Hallberg (C) 
Rune Månsson (S) Eva Nör (S) 
Edgardo Varas (S) 
Lars Karlsson (-)   
Urban Henriksson (S) 
Kenneth Carlsson (L) 
Maino Svensson (C) ers för Tobias Bernhardsson (C)  Övriga närvarande 
Marion Pelli (C)          Susanne Korduner 
Leif Söderqvist (C) Marianne Martinsson, sekr. 
Linda Jansson (M) Se i övrigt resp. § 
Per Krokström (M) 
Jörgen Andersson (SD) 

Jäv och ersättare vid jäv anges i resp. § 

Sammanträdet öppet är för allmänheten: 2 närvarande. 

Utses att justera: Marion Pelli Paragrafer    §§142 - 145    

Underskrifter 

Ordföranden: _________________________________________________________ 
Ulla Börjesson (S) 

Justeringperson:__________________________________________________________ 
             Marion Pelli (C) 

Sekreterare: ___________________________________________________________ 
 Marianne Martinsson 
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KS § 142  Dnr 2018/105 
Tilläggsanslag till investeringsbudgeten för investering i ombyggnad av 
Höjdenskolan 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ur befintlig investeringsram i Mål och resursplanen för 
2018-2020, tillskjuta ytterligare 9 Mkr, totalt 26 6 Mkr, för renoveringen av Höjdenskolan, 
etapp 1.   
 
Yrkanden 
 
Per Krokström med tillstyrkande från Linda Jansson (M) yrkar avslag gällande 
tilläggsanslag till investeringsbudgeten för ombyggnad av Höjdenskolan. 
 
”Motivation 
Den tänkta renoveringskostnaden för en kortsiktig lösning av lokalbehov har visat sig vida 
överstiga den kalkylerade kostnaden vilket M tidigt förvarnade att vi befarade. 
Dagens ärende har inte beretts enligt den godkända återremissen.  
Tidigare beslut har avsett kortsiktig lösning. Nu planerar man en lösning med 30 års horisont 
M.A.O. kan man inte hänvisa till tidigare beslut. Det har också framkommit att 
nybyggnation är ungefärligt jämställt i kostnad.  
Vi tycker därför att det är helt orimligt att investera dess stora summor på en grund där det 
finns dokumenterad mikrobiell påväxt.  
Barnens hälsa kan inte riskeras.” 
 
Jörgen Andersson (SD) yrkar bifall till Per Krokströms yrkande. 

 
Maino Svensson (C), Marion Pelli (C) och Leif Söderqvist (C) yrkar avslag på förslaget att 
ur befintlig investeringsram i Mål och resursplanen för 2018-2020, tillskjuta ytterligare 9 
Mkr, totalt 26 6 Mkr, för renoveringen av Höjdenskolan, etapp 1.  

 
Tommy Larsson (S) Edgardo Varas (S), Lars Karlsson (-) Kenneth Carlsson (L), Rune 
Månsson (S), Urban Henriksson (S), Ulla Börjesson (S) yrkar bifall till förslaget att bevilja 
ytterligare medel till renoveringen. 
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Fors § 142 
 
Propositionsordning 
 
Kommunstyrelsen godkänner att Per Krokström (M) med fleras yrkande och Tommy 
Larsson (S) med fleras yrkanden ställs under proposition. Efter ställda propositioner finner 
ordföranden att Kommunstyrelsen beslutar enligt Tommy Larsson (S) med fleras yrkande. 
 
Omröstning begärs. 
 
Voteringsproposition 
 
Kommunstyrelsen godkänner följande voteringsproposition. 
 
Ja-röst för Tommy Larsson (S) med fleras yrkande. 
Nej-röst för Per Krokström (M) med fleras yrkande. 
 
Omröstningsresultat 
 
7 ja-röster: Tommy Larsson (S) Edgardo Varas (S), Lars Karlsson (-) Kenneth Carlsson (L), 
Rune Månsson (S), Urban Henriksson (S) och Ulla Börjesson (S) 
 
6 nej-röster: Maino Svensson (C), Marion Pelli (C), Leif Söderqvvist (C), Linda Jansson 
(M), Per Krokström (M) och Jörgen Andersson (SD) 
 
Kommunstyrelsen beslutar därmed enligt Tommy Larsson (S) med fleras yrkande. 
 
Ärendebeskrivning 
 
Kommunfullmäktige har 2017-06-28 § 98 beslutat att renovera och färdigställa 
Höjdenskolan med finansiering i investeringsplanen Mål- och resursplan 2018-2020, vilket i 
investeringsramen anges till 17,6 Mkr. 
 
Efter att ha tagit in anbud på arbetet konstateras att de anvisade pengarna inte räcker.  Enligt 
beräkningarna behövs ytterligare 9 Mkr utöver de redan budgeterade 17,6 Mkr. 
 
Kommunstyrelsen har 2018-06-20 föreslagit kommunfullmäktige besluta att ur befintlig 
investeringsram i Mål och resursplanen för 2018-2020, tillskjuta ytterligare 9 Mkr, totalt 
26,6 Mkr, för renoveringen av Höjdenskolan, etapp 1. Kommunfullmäktige har 2018-06-20 
beslutat att återremittera ärendet. 
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Forts KS § 142 
 
Vid dagens sammaträde tar kommunstyrelsen del av återremissen . 
 
Förutsättningar i upphandlingsprocessen. 
Etapp 1  Klart 31/12- 2018 
Ingående delar: 
Renovering av Höjdenskolan invändigt samt husdel B och C samt samtliga utvändiga 
arbeten på hela skolbyggnaden ( A+B+C) inklusive  takomläggning och  ny skolgård. 
 
Etapp 2 : Klart 31/7 – 2019 
Ingående delar: 
Option 1: Renovering av Höjdenskolan invändigt, husdel A. 
 
Option 2: Solceller på Yttertak. 
 
Optionen innebär att kommunen har möjlighet (ej tvingande) att beställa till ett nu fastslaget 
pris. 
 
Kostnadsutvärdering baserad på inkomna anbud 
Etapp 1 

- Byggentreprenad och ny skolgård 26,6 Mkr 
- Beslutade medel MRP 2018 17,6 Mkr 
- ”Underfinansierat”        9,0 Mkr 
- Bidrag är sökt från Boverket,    

vilket maximalt kan ge         6,0 Mkr 
 
Forts KS § 140 
Etapp 2 
Option 1: Byggentreprenad    5,5 Mkr 
Option 2: Solceller     0,8 Mkr  
 
Totalkostnaden är beräknat enligt följande:  
Anbud, prognos tilläggsarbeten, projektering, besiktningskostnader samt bygglov. 
 
Beslutsunderlag 
 
Mark- och exploateringsenhetens tjänsteskrivelse 2018-06-18 
Kommunstyrelsens protokoll 2018-06-20, § 140 
Kommunfullmäktiges protokoll 2018-06-20, § 76 
 
 
 



  Sammanträdesprotokoll                  6(8)                                      
                       2018-06-27 

  
 

 
Kommunstyrelsen   
___________________________________________________________________________________ 
 

 
Justering                                                            Utdragsbestyrkande 
 
 

 
KS § 143 
Miljön kring fabriken i Stigen  – övrigt ärende 
 
Maino Svensson (C) informerar kommunstyrelsen om miljönämndens arbete för att förbättra 
den yttre miljön kring den gamla industriområdet i Stigen.  Miljönämnden har riktat 
föreläggande till fastighetsägaren.  Nämnden kommer att följa ärendet vid det komande 
sammanträdet i september.  Området Förelägganden till fastighetsägaren 
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KS § 144 
Eftersatt underhåll av skolgården på Valboskolan – övrig fråga 
 
Per Krokström (M) väcker frågan om eftersatt underhållet av skolgården på Valboskolan – 
gräs växer. 
Kommunchefen noterar informationen.  
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KS § 145 
Tack och glad sommar 

 
Kenneth Carlsson (L) tillönskar kommunstyrelens ordförande glad sommar. 
 
Kommunstyrelsens ordförande tackar och önskar ledamöterna detsamma. 
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